
 

 

NAJDI SVŮJ POTENCIÁL 
  
 V říjnu začala 1. část besed se 2. ročníky na téma seberozvoj. Lektor pan Pavlík v 

úvodní části mluvil spíše teoreticky, jak objevit svůj potenciál, vyprávěl o zkušenostech jeho 

klientů a poznatky opíral o různé studie. Například mluvil o tom, že se časem vzdalujeme 

od toho, co je nám blízké a spíše začneme dělat věci, které od nás ostatní očekávají. Další 

část byla pojata více prakticky. Měl připraven osobnostní test, který jsme si vyplnili. Výsledky ale 

byly sporné. Na někoho seděly, na někoho ne.  

 Zpětná vazba na přednášku byla rozporuplná. Někteří byli nadšení, jiní skeptičtí. 

Určitě však byla přednáška zajímavá a uvidíme, co přinese navazující přednáška. 

 

 Druhá část přednášky se uskutečnila o 2 měsíce později a nesla název „Najdi svůj 

potenciál.“ Lektor pan Pavlík zde navázal a pracoval s dotazníkem, který měli studenti z 

prvního setkání. Z něj zjistili, jakým směrem by se v budoucnu mohli ubírat, co jsou jejich 

silné a slabé stránky. Představil 8 typů osobností a každý se z výsledku dotazníku zařadil 

do jedné skupiny osobností (např. manažer, nezávislý, kreativní, prospěšný,..). Opět platilo, 

že někdo se v tom našel úplně, někomu to nesedělo. 

 

 

 



 

 

SÉRIE BESED O VÝŽIVĚ PRO TANEČNÍKY 

 
 Na začátku prosince jsme přivítali lektorku z centra pro poruchy příjmu potravy, z 

Anabel. Rádi bychom, aby tanečníci, kteří jsou pod velkým tlakem, co se výkonu a vzhledu 

týče, aby tak získali ucelený pohled na téma stravování. A to nejen z hlediska správné 

výživy, ale také s trablemi, které se tohoto tématu týkají. Lektorka studentům představila 

různé formy poruch příjmu potravy, představila i konkrétní kazuistiky a poradila, jak a kde 

hledat odbornou pomoc. 

 Na toto téma jsme navázali besedou s výživovou poradkyní, která nás navštívila o 

měsíc později. Paní Zuzana Adamcová, která mimo jiné pracuje také v organizaci Anabel, 

kde se specializuje na terapeutickou a nutriční pomoc, se studenty mluvila o správné výživě, 

o tom, jak si sestavit jídelníček, o tom, co je pro tělo skutečně důležité, jak nahradit potraviny, 

které z hlediska výživy tělu nic nedají, jinými, hodnotnějšími. V následné diskusi odpovídala 

na dotazy studentů. 

 Děkujeme za návštěvu a budeme se těšit na další spolupráci. Bylo to moc přínosné. 

 

 

NÁVYKOVÉ LÁTKY - ŘEKNI NE 



 

 

 

 

 V pátek 31. května měly všechny 1. ročníky SŠ přednášku od Lukáše Dastlíka na 

téma návykové látky. Po seznámení měli studenti možnost vyjádřit se o svých zkušenostech 

s návykovými látkami a byly jim vysvětleny základní informace k tomuto tématu. Na příklad 

jsme se bavili o tom, na čem všem si člověk muže vybudovat závislost a jak to člověka 

omezuje. 

 Poté byla třída rozdělena na 3 skupinky a sehráli krátkou scénku o situacích, do 

kterých se mohli díky návykovým látkám dostat. Na konec si o těchto situacích popovídali a 

rozebrali je. Zhodnotili jsme celou přednášku a podle reakcí studentů jsme si toho hodně 

odnesli. 

 Na toto téma bude navazovat beseda s městskou policií Ostrava, kde se studenti 

dozví více o právní a trestné odpovědnosti. 

 

  



 

  


